

智能工厂认证证书

注册号: 126225MS4594ROS

石家庄海斯特电气有限公司

统一社会信用代码: 91130185760311733N

注册地址:石家庄市鹿泉绿岛工业区民心东路6号

经营地址:河北省石家庄市鹿泉绿岛工业区民心东路6号

经评审,该组织的认证体系符合

CTS JC 025-2024《智能工厂管理体系认证技术规范》

AAAAA

认证范围:

资质范围内低压成套开关设备、高压成套开关设备、高压电气(避雷器、熔断器、隔离开关、断路器)、增爬伞裙、母排护套管、电缆附件、绝缘子、绝缘护罩的生产及销售所涉及的智能工厂等级(AAAAA级)

首次颁证日期:2025年06月08日 证书有效期至:2028年06月07日



- 1.登陆国家认证认可监督管理委员会官方网站www.cnca.gov.cn查询
- 2. 获证组织必须定时接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。

津辰标准(天津)认证集团有限公司

地址: **天津**市北**辰**区**双**街镇**清**大**博雅**园19号楼2**门**201 **电话**: 022-26970272



INTELIGENT FACTORY CERTIFICATION CERTIFICATE

Registration number: 126225MS4594ROS

Shijiazhuang Histe Electric Co.,Ltd

Unifed Social Credit Code: 91130185760311733N

Registered address: No. 6 Minxin East Road, Luquan Green Island

Industrial Zone, Shijiazhuang City

Business address: No. 6 Minxin East Road, Luquan Green Island Industrial

Zone, Shijiazhuang City, Hebei Province

After evaluation, the organization's certification system complies with

CTS JC 025-2024 " Technical Specification for Certification of Intelligent Factory

Management System " certification scope:

AAAAA

The level of intelligent factory involved in the production and sales of low-voltage complete switchgear, high-voltage complete switchgear, high-voltage electrical equipment (surge arresters, fuses, disconnect switches, circuit breakers), climbing umbrella skirts, busbar cover tubes, cable accessories, insulators, and insulating covers within the scope of qualifications (Level AAAAA)

Date of first certification: June 08 2025 The certificate is valid until: June 07 2028



Tel: 022-26970272

1. Visit the official website of the National Certification and accreditation administration (ww. cnca. gov. cn) .

2. The certified organization shall be subject to regular supervision and audit, and the certificate shall continue to be valid only after being audited and qualified.

Jinchen Standard (Tianjin) Certification Group Co., LTD